



# Nanorama BEST-møde

Referent: [John Julius Flounders](#) & [Mads Amidsen](#)

12. Mai 2022

## Indhold

0.1	Tilstedeværende . . . . .	1
<b>1</b>	<b>Generelt</b>	<b>1</b>
1.1	Den bløde start, kage og tjanser . . . . .	1
1.2	Opsamling fra sidste møde . . . . .	2
1.3	Hyttetur d. 7-9/10 . . . . .	2
1.4	Generalforsamling og Debatmøde . . . . .	2
1.5	Øl og Minttu salg + kludevask . . . . .	2
1.6	Julefrokost . . . . .	2
1.7	Patio . . . . .	2
1.8	GF, J-dag, Musik-udvalgsbar, Julefrokost . . . . .	3
1.9	Nyt på Dagsorden . . . . .	3
1.10	BEST bar den 14/10 . . . . .	3
1.11	Ka\$\$ og administration . . . . .	3
<b>2</b>	<b>Kalender</b>	<b>3</b>
<b>3</b>	<b>Evalueringer</b>	<b>3</b>
<b>4</b>	<b>Eventuelt</b>	<b>4</b>

### 0.1 Tilstedeværende

[Line Bjerregaard Grølsetd](#), [Mathias Feldborg](#), [Line Lund](#), [Rasmus Larsen](#), [Torben Severinsen](#), [Pelle Faurskov](#), [Kirstine Jensen](#) og [John Julius Flounders](#).

## 1 Generelt

### 1.1 Den bløde start, kage og tjanser

- ★ [John](#) har kage med men der er rest toast
- ★ Næste der har kage med er [John](#).
- ★ [Rasmus](#) er ugens rumoprydder. [John](#) er næste uges rumoprydder
- ★ ingen lukkeansvarlig på fredag pga. hyttetur.

## 1.2 Opsamling fra sidste møde

### 1.3 Hyttetur d. 7-9/10

- Er der styr på den - hvem gør hvad? - Bestilling af mad og alkohol - Endeligt antal tilmeldte?

**Torben** siger at der er styr på tingene, der er 26 tilmeldte + en der kommer lørdag aften og betaler en mindre andel, hvilket aftales mellem **Torben** og personen. **Rasmus** laver hold til ølbowling. Der skal komme en papierdug fordi der ikke er tavler på stedet. Skriv lige ind på labbook til hvad vi skal bruge den. Alkoholen bliver leveret sammen med maden.

### 1.4 Generalforsamling og Debatmøde

- Debatmøde i morgen d. 5/10 kl. 17 i 226 - Ordstyrer? (PP er lavet) **Line M** er ordstyrer og **Mads** kommer for at tale om økonomien, **John** skriver referat. Slides til gf skal sendes til **Kirstine** senest mandag, dvs. at **Line G** skal sende grønfest billeder, **John** referatet fra debatmødet og **Mads** mulige ændringer/opdateringer i regnskabet. - Øl/vand **Pelle** laver en kasse med øl og sodavand til debatmødet - Udvalgsfremlæggelser **Torben** skal lige skrive til udvalgene at de skal komme til debatmødet og gerne lige må fremlægge hvad de har gjort siden sidste GF.

- Generalforsamling onsdag d. 12/10 kl. 17 - Tilbage melding fra Annette om placering? Hun kom på **Line Ms** kontor fordi Thomas var syg hvis han ikke svarer tager Anette beslutningen selv om vi må holde det i længere tid. GF starter ud i auditorium fordi der er et event i foyeren. Derefter tager vi sandsynligvis op. - Bestilling af portvin og romkugler (evt. afhentning) Bestilt af **Line M** der skal nok bruges hjælp mht. at bære romkugler over fra kemi de betales i kontanter. Der er stadig lidt portin tilbage. - Pizza-bestilling Der er styr på det det bliver jerrys har **Mathias** besluttet. - Er der generelt styr på den?

### 1.5 Øl og Minttu salg + kludevask

**Line M** tæller Minttu op, kludevask blev outsourced til rengøring.

### 1.6 Julefrokost

Mail sendt ud af **Line M** men kantine Jørgen skal vide det senest en måned før julefrokost.

### 1.7 Patio

**Mathias** har ikke fået svar af dem.

## 1.8 GF, J-dag, Musik-udvalgsbar, Julefrokost

[Line M](#) eller [Kirstine](#) rykker til Thomas med de specifikke datoer der afventes dog Annettes svar mht. GF før vi kommer tilbage til dem.

## 1.9 Nyt på Dagsorden

### 1.10 BEST bar den 14/10

- BEST-bar d. 14/10 - Planlægning af møder med ny BEST - Møde næste uge? Før/efter GF? Tidlig lukning passer ok med Stiftelsesfest kl. 21. Der vil være drinks til bestbar, [Line M](#) kan ikke blive til lukning den dag så en anden må overtage. Der holdes møde fra 8-9 Mandag der tales omkring bestbar, gf og eventuelt - Vi skal være med til de to første møder Nybest skal skrive ud til Gbest med hensyn til hornår de næste møder er. - Evalueringsmøde Der skal holdes et møde for at evaluere af de events der holdtes efter sommerferiene/sidste evalueringsmøde.

### 1.11 Ka\$\$ og administration

- Betaling fra GREF for nøgler

[Mads](#) sender en mail til Anette for at høre hvad aftalen med nøglen har været, om vi bare fik dem eller om de er bleven betalt for.

Derudover mangler [Mads](#) optælling af hvor meget vi har solgt til ukraine bar mht. doneringer. [Pelle](#) sender en mail til [Mads](#) med alt info.

## 2 Kalender

- Debatmøde 5/10
- Hyttetur 07-09/10
- Generalforsamling 12/10
- BEST-bar 14/10

## 3 Evalueringer

- Grønfest 30/09  
Baren kunne ikke lukkes ned til at sætte op eller rydde op, der var mange folk udenfra. Håndvasken blev fikset fordi den gik i stykker, da der var ret mange der kastede op. Der blev sagt at der ikke skulle sælges til folk der var for fulde hvilket dog er svært at styre. Der blev smadret ret mange glas fordi der blev glemt at hælde op i krus efter klokken 20. Dem der er bar ansvarlig skal ikke stå i bar men hjælpe med at rydde op og fylde op skal der lige huskes på. Der skal laves skilte til flaskerne så det er nemmere at fylde drinks op. Udsolgt nærmest alle

sodavand. Drinksene var meget godt. 30 toast er nok for næste gang. Alt i alt godt fest. Spontan limbo konkurrence Billeder fra hyttetur og grønfest sendes af [Line G](#) til [Kirstine](#). [John](#) har talt med Torben vi får handsker til rengøring

#### 4 Eventuelt

- - McKinsey X STEM AU Event - Skal vi gøre mere her? [Line M](#) har ikke fået svar så nej der skal ikke gøres mere